
Rapport från Julmötet 24 november 2019 
Undertecknad och min man gick med i föreningen för ett par månader sen, då vi köpt en ara vid 
namn Acke. En underbar ”liten” herre som tagit över vårt liv.  
 

Julträffen började med att en massa 
människor kom och för oss var många 
okända. Alla pratade och skrattade och 
man kände sig välkommen. Vi fick varm 
glögg med tillbehör och Maria berättade 
och visade bilder på sådant som är 
olämpligt och i vissa fall giftigt för våra 
fåglar. Mycket bra! 
 
 En del visste vi men det som var mest 

överraskande för mig var sparris. Jag som är hundmänska i botten vet att om hunden ätit något 
olämpligt skall man ge burksparris som kapslar in det olämpliga. Men så klart det är hundar det!  

 
 
Tillbaka till mötet.  Nu var det dags att få lite gott i magen. Det serverades köttbullar, rödbetssallad, 
skinka och ett jättegott vörtbröd. Därtill kaffe och en hel del olika kakor!  
 
Det hade också köpts in en massa fina priser som kunde vinnas om man tog lotter. Britt hade turen 
med sig och även Rita tog hem en del. Per kunde ta med 2 julstjärnor hem och själv blev jag inte 
lottlös. Med andra ord hade vi det väldigt trevligt. Mycket glatt tjöt.  



Sedan var det dags att sätta sig igen för att höra och se 
bilder på fåglar från Indonesien. Medh som också 
genomför rundresor till Indonesien med inriktning fåglar 
(och en del orkidéer) visade fantastiskt fina bilder och 
var oerhört intressant att lyssna på.  
 
Slutklämmen får bli att vi kommer gärna igen och önskar 
Er alla EN GOD JUL  
 
hälsningar från  
 
 
 
Mariette, Janne och såklart Acke 
 


